



规元正安

袁家村 临潼



C11C

Validity:

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Oct 2025

Code:

FTG5D4NXIYXIN021224KG

- ◆ 長安十二時辰"穿"回盛唐游逛街市 (摄影师全程跟拍)
- ◆ 兵马俑博物馆
- ◆ 大唐不夜城
- ♦ 西安城墙护城河公园

DAY 1 槟城 - 西安

(机上用餐)

- > 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往西安
- ▶ 接机送酒店休息 (赠送迎宾小食&果汁)
- **夜宿于西安

DAY 2 西安 - 临潼 - 西安

(早午餐)

- ▶ 享用早餐后,乘车前往兵马俑博物馆(含电瓶车+导览器)参观铜车马展厅、秦始皇陵(含电瓶车)。
- ▶ 随后前往游览回民文化街、西羊市、大皮院(赠送百年老字号黄桂柿子 饼体验)
- **【秦始皇兵马俑博物馆】位于陕西省西安市临潼区城东,是中国第一个封建皇帝秦始皇嬴政的陵园中一处大型从葬坑,是国家AAAA级旅游景区,全国重点文物保护单位。 陵园从秦始皇即位到去世修建时间达37年之久。 陵墓规模宏大,气势雄伟,有内外两城,南部是陵园的中心。
- **【回民文化街】是西安著名的美食文化街区,是多条街道的统称,由北院门、北广济街、西羊市、大皮院、化觉巷、洒金桥等数条街道组成。
- **夜宿于西安

DAY 3 西安 - 袁家村 - 西安

(早晚餐)

- ▶ 早餐后将前往关中印象体验地-袁家村俗称"陕西的小丽江" 这里的美食媲美成都重庆,古镇不输丽江,陕西关中淳朴古风的小镇,这里散布着各种特色十足的手工作坊,可以观摩各种传统工艺,是全国最受欢迎的乡村旅游胜地。
- ▶ 下午返回游览长安十二时辰(赠送穿传统服装体验+化妆+全团跟拍专业摄影师)接着游览大唐不夜城和大雁塔音乐喷泉广场
- **【大唐不夜城】,位于陕西省西安市雁塔区的大雁塔脚下,为中国唯一一个以盛唐文化为背景的大型仿唐建筑群步行街,为西安地标性景区。
- ***【大雁塔·音乐喷泉广场】为中国乃至亚洲最大的喷泉广场。北广场音乐喷泉规模宏大,体现出古都王者风范。
- **夜宿于西安

DAY 4 西安

(早午晚餐)

- ▶ 早餐后前往游览西安城墙护城河公园
- ▶ 之后,前往永兴坊"赠送摔碗酒体验"
- ▶ 西安最具人气-赛格国际购物中心-亚洲第一长梯,亚洲最大室内 瀑布,购物品种丰富、最全最多最爽的购物美食一条龙】
- **【西安城墙护城河公园】环城公园是一处包括明代城墙、护城河、环城林带三位一体的立体化公园,具有独特的风貌,是陕西独有的公园景观
- **【永兴坊】曾是唐朝宰相魏征的府邸,这里汇集了陕西各地特色 美食经营户五十余家,有省级非物质文化遗产美食,市级非物质文 化遗产美食,还有手工民俗技艺表演及各地名小吃。
- **夜宿于西安

DAY 5 西安 - 槟城

(早餐)

> 早餐后送往机场返回美丽的家园。

**温暖的家





Tour Fare / Departure Date / Flight

- **不包含领队小费
- ***车上会有车购

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.



YUANJIA VILLAGE

CHANG'AN PHOTOSHOOTING

AN in style

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Oct 2025

FTG5D4NXIYXIN021224KG





YUANJIA VILLAGE

HIGHLIGHTS:

- THE LONGEST DAY IN CHANG'AN (TANG DYNASTY COSTUME EXPERIENCE
- + PROFESSIONAL PHOTOGRAPHER)
- TERRACOTTA WARRIOR AND HORSES MUSEUM
- XIAN CITY WALL MOAT PARK
- TANG DYNASTY NEVER SLEEPS CITY

- Assemble at Penang International Airport for departure flight to Xian. Upon arrival, transfer to hotel for check in
- **Overnight at Xian

DAY 2 Xian – Lintong – Xian

- After breakfast, take a bus to Terracotta Warriors and Horses Museum (including electric car + guide) to visit the bronze chariot and horse exhibition hall and the Mausoleum of Qin Shihuang (including electric car).
- Then we will go to Xi'an to visit Huimin Cultural Street, Xiyang Market, and **Dapiyuan** (Gift of Huanggui Persimmon Cake Experience, a Century-old Brand)
- ** 【Qin Shihuang Terracotta Warriors and Horses Museum 】 is located in the east of Lintong District, Xi'an City, Shaanxi Province. It is a large burial pit in the mausoleum of Qin Shihuang Yingzheng, the first feudal emperor of China. It is a national AAAAA-level tourist attraction and a national key cultural relic protection unit. The mausoleum took 37 years to build from the time Qin Shihuang ascended the throne to his death. The mausoleum is large in scale and majestic, with two inner and outer cities, and the southern part is the center of the mausoleum.
- ** [Hui Min Culture Street] is a famous food culture street in Xi'an. It is a general term for many streets, including Beiyuanmen, Beiguangji Street, Xiyangshi, Dapiyuan, Huajue Lane, Sajin Bridge and other streets.
- **Overnight at Xian

DAY 3 Xian – Yuanjia Village – Xian

- After breakfast, we will go to Yuanjia Village, is commonly known as "Little Lijiang in Shaanxi". The food here is comparable to Chengdu and Chongqing, and the ancient town is not inferior to Lijiang. It is a simple and ancient town in Guanzhong, Shaanxi. There are various distinctive handicraft workshops scattered here, where you can observe various traditional crafts. It is the most popular rural tourist destination in the country.
- Return in the afternoon to visit The Longest Day in Chang'an (traditional costume experience + makeup + professional photographer in the group) after that visit Tang Dynasty Never Sleeps City and Big Wild Goose Pagoda Music Fountain Square.
- Tang Dynasty Never Sleeps City , located at the foot of Dayan Pagoda in Yanta District, Xi'an City, Shaanxi Province, is the only large-scale Tang-style building complex pedestrian street in China with the prosperous Tang culture as the background, and is a landmark scenic spot in Xi'an.

** [Dayan Pagoda Music Fountain Square] is the largest fountain square in China and even in Asia. The North Square Music Fountain is large in scale, reflecting the kingly style of the ancient capital.

**Overnight in Xian

DAY 4 Xian

MARRIOTT XIAN OR SIMILIA

(B/L/D)

- > After breakfast in the morning, visit the Xian City Wall Moat Park
- Afterwards, go to Yongxingfang for the (bowl breaking wine experience)
- > Xian most popular SEG International Shopping Center Asia's longest ladder, Asia's largest indoor waterfall, rich shopping variety, the most complete, the most enjoyable shopping and food one-stop service]
- ** [Xi'an City Wall Moat Park] The Ring City Park is a three-dimensional park that includes the Ming Dynasty city wall, moat, and ring forest belt.
- ** 【Yongxingfang 】 was once the residence of Wei Zheng, the prime minister of the Tang Dynasty. It brings together more than 50 specialty food operators from all over Shaanxi, including provincial intangible cultural heritage food, municipal intangible cultural heritage food, as well as handmade folk art performances and local snacks.
- Overnight in Xian

DAY 5 Xian - Penang

- After breakfast, transfer to airport for departure
- **Home Sweet Home







价钱 / 出发日期 / 航空公司

- **Exclude Tour Leader Tipping
- **May Recommend Local Product on the Bus

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引 起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班 情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。